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     § 13  

Beslut om arbetsordning, stadgar och kontaktpolitiker för 
ungdomsrådet 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 

arbetsordning och stadgar för Östermalms ungdomsråd. 

2. Nämnden utser fyra kontaktpolitiker. 

3. Stadsdelsnämnden beslutade om ändring av § 8 i ungdomsrådets 

stadgar med följande ordalydelse: 

§ 8 Ändring av stadgarna 

 Ändring av stadgarna måste godkännas av stadsdelsnämnden. 

 Förändring av stadgan skall ske i samråd med ungdomsrådet. 

 
Ärendet 
Nämnden uppdrog till förvaltningen genom beslut 19 februari 2015 att 

inrätta ett ungdomsråd eller motsvarande under året som ett led i att 

stärka ungdomars delaktighet i den politiska processen. 

Ungdomsrådets uppgift ska vara att tillvarata ungdomars intressen och 

fungera som ett rådgivande organ till stadsdelsförvaltningen i frågor 

som rör dem. Förvaltningens förslag är att ungdomsrådet 

organisatoriskt ligger under förvaltningen. Förvaltningen föreslår 

vidare att stadsdelsnämnden utser fyra kontaktpolitiker (vara tre redan 

är utsedda) med jämn fördelning mellan de politiska blocken som ett 

sätt att möjliggöra en kontinuerlig kontakt och dialog mellan nämnden 

och ungdomsrådet. Förvaltningen har utsett en samordnare som 

kommer att bistå och stödja ungdomsrådet i arbetet och är adjungerad 

i styrelsen. Samordnaren har därutöver ansvar för budgeten.   

 

Ärendets beredning  
Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 29 april 2016. 

Dnr 2016-263-1.1. 

 
Beslutsgång 
Vice ordförande Therese Carlborg m.fl. (M) och ledamoten Mimmi 

Deljerud (L) yrkade på en ändring av § 8 i ungdomsrådets stadgar. En 

enad nämnd ställde sig bakom ändringen och godkände i övrigt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordförande Therese Carlborg m.fl. (M) och ledamoten Mimmi 

Deljerud Engholm (L) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 
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Vi upplever att det är positivt att ungdomar på Östermalm uppvisar 

engagemang och intresse för ett ungdomsråd som ett sätt att påverka 

frågor som berör dem i stadsdelen. 

 

Det finns dock fortfarande oklarheter kring vilken typ av organisation 

det skisserade ungdomsrådet skall vara – en självständig förening eller 

en integrerad del av stadsdelsnämndens organisation. Det gäller också 

exempelvis medlemsstatus och budgetförutsättningar.  

 

Dessa frågor bör regleras av stadgar och arbetsordningar, men det nu 

presenterade förslaget innehåller fortfarande oklarheter. Erfarenhet 

från föreningsarbete visar att brister i stadgan också kan skapa reella 

problem i organisationens verksamhet. 

 

Eftersom vi samtidigt tycker att det är angeläget att ungdomsrådet kan 

komma igång med sin verksamhet vill vi inte ytterligare försena 

ärendet genom en återremiss och ytterligare omarbetning. Vi ser hellre 

att stadgar och arbetsordningar antas, med reservationen att de vid 

senare tillfälle ska kunna ändras, antingen för att konkreta problem 

uppstår eller för att en generell översyn av innehållet från nämndens 

sida bedöms angelägen.  

 

Ersättaryttrande 
Ersättarna Malin Björk (C) och Steven Crosson (KD) anmälde att om 

de hade tjänstgjort i nämnden hade de ställt sig bakom moderaternas 

och liberalernas särskilda uttalande. 

 

 

 

 

 


